



Norsk Pointerklub

REFERAT STYREMØTE 17.03.21

MØTETYPE	Møte via Teams
MØTELEDER	Sven Tore Kittilsen
PROTOKOLLFØRER	Anne Grethe Hafslia
DELTAKERE	Sven Tore, Marianne, Rune, Anita, Lars Morten, Einar, Ulf og Anne Grethe Fravær:

Sven Tore ønsket velkommen.

Emner på dagsordenen

REFERAT FRA SISTE MØTE

SAK 19/21

DISKUSJON			
Referatet fra styremøte 17.02.21 ble sendt ut på e-post i etterkant av møtet.			
KONKLUSJONER	Referatet var godkjent via e-post.		
GJØREMÅL	ANSVARLIG	TIDSFRISTDATOER	

AVLSRÅDET

SAK 20/21

DISKUSJON			
NM høyfjell, vinter på Andøya er avlyst. Dag Håvard Hansen ønsker avløsning i avlsrådet, leder i AR meddeler at de er godt bemannet. Det er ikke pr.dd nødvendig med erstatning for Dag Håvard frem til RS.			
KONKLUSJONER			
GJØREMÅL	ANSVARLIG	TIDSFRISTDATOER	

--	--	--

ØKONOMI

SAK 21/21

DISKUSJON		
Regnskapet er signert og klart for Årboka 2020. Ny kasserer i NPK tiltrer etter RS.		
KONKLUSJONER		
GJØREMÅL	ANSVARLIG	TIDSFRISTDATOER
Formidle kontakt mellom sittende kasserer og ny kasserer.	Sven Tore	

STYRESAKER

SAK 22/21

DISKUSJON		
1.Styre diskuterte om RS skal avholdes fysisk eller digitalt pga. covid-19 situasjonen.		
1.RS 2021.		
KONKLUSJONER		
1.Styre vurderer å gjennomføre DK og RS 2021 digitalt. Beslutningen blir tatt på neste styremøte. Det primære ønske er å gjennomføre DK og RS fysisk, men styre planlegger også for gjennomføring digitalt.		
GJØREMÅL	ANSVARLIG	TIDSFRISTDATOER
Sjekke ut digitale løsninger for gjennomføring av RS.	Rune	

ÅRBOK

SAK 23/21

DISKUSJON		
Årboken 2020 er snart klar for trykking.		
KONKLUSJONER		
NPK bestiller trykking av 100 stk Årbok 2020.		
GJØREMÅL	ANSVARLIG	TIDSFRISTDATOER

SAK 24/21**DISTRIKTENE**

DISKUSJON			
Så langt har man ikke fått ny DR i Hedemark/Oppland. Ulf har hatt en ringerunde rundt til DR'ene. Opplevelsen er at engasjementet i distriktene er litt lavt for tiden.			
KONKLUSJONER			
GJØREMÅL	ANSVARLIG	TIDSFRISTDATOER	

SAK 25/21**LOTTERI**

DISKUSJON			
Lars Morten informerte om status for lotteriet. Eva Solli har god kontroll på lotteriet. Premiene bør være på plass før trykking av loddbøkene.			
KONKLUSJONER			
GJØREMÅL	ANSVARLIG	TIDSFRISTDATOER	
Legge ut på nettsiden at vi trenger flere premier til lotteriet.			

SAK 26/21**NM SKOG OG HOVEDPRØVEN**

DISKUSJON			
Marianne informerte om status NM skog og Hovedprøven. Det jobbes med å få dommere til NM skog.			
KONKLUSJONER			
GJØREMÅL	ANSVARLIG	TIDSFRISTDATOER	
Lage et skriv angående NM skog som legges ut på nettsiden.	Marianne		

SAK 27/21

EVENTUELT

DISKUSJON		
1.Sponsoravtale. 2.Neste styremøte.		
KONKLUSJONER	1.Einar informerte om hva Hills kan tilby i en sponsoravtale. 2.Neste styremøte blir 07.04.21 kl.20.00 via Teams	
GJØREMÅL	ANSVARLIG	TIDSFRISTDATOER
Sende innkalling via Teams Sende ut agenda til møtet	Rune Sven Tore	Utført Før 07.04.21